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مبلغ قرارداد، شانس بزرگ اسكوچیچ 
دراگان اسكوچيچ هنوز مطمئن نيست كه در جام جهاني  روي نيمكت تيم 
ملي ايران باشد هر چند كه اصلًا نااميد هم نيست و به خاطر صدرنشيني 
تيم ملي در مرحله گروهي و البته نتايج خوبي كه گرفته به آينده اميدوار 
است. البته اسكوچيچ بازي مهم به كره جنوبي را باخت كه اگر نمي باخت 
امروز خيال آسوده تري داشت اما چيزي كه شانس او را بيشتر مي كند مبلغ 
قرارداد پايين اوســت و اينكه اين روزها شــرايط مالي فدراسيون تعريف 

چنداني ندارد. 
طبق شنيده هاي ما قرارداد اسكوچيچ حدود 2 ميليارد تومان است 
كه نسبت به امثال كي روش و ويلموتس اصلًا قابل مقايسه نيست. همين 
مسئله مي تواند در نهايت منجر به ماندن اسكوچيچ شود و شانس او را براي 
جام جهاني  افزايش بدهد. البتــه خيلي ها مي گويند ماندن ماجدي هم 
مي تواند به سود اسكوچيچ تمام شود چراكه شايد اگر او برود، رئيس جديد 
براي قدرتنمايي هم كه شده يك مربي بزرگ تر و اسم و رسم دارتر را بياورد. 
با تمام اين اوصاف برگ برنده اسكوچيچ مي تواند همين مبلغ قرارداد پايين 
او باشد. اسكوچيچ مربي گراني نيست و و براي جام جهاني  هم بعيد است 
درخواست مالي خيلي بالايي داشته باشد. در نتيجه گزينه مطلوبي براي 

فدراسيون فوتبال خواهد بود. 

مصیبت وارده را به شما و همسر محترم تان تسلیت گفته و براي 
آن مرحومه از درگاه خداوند متعال، غفران الهي آرزومندیم. 
روزنامه خبرورزشي

دوست عزيز و همكار محترم 

جناب آقاي مهدي يكتا 

مربيان، بازيكنان، مديران و همه كساني كه بايد »سَر« 1 خيزابي از ترهات بر سر فوتبال ايران سرايز شده است. 
كار خود حاظر باشــند، با حرف هايشان همه را مي رنجانند و 
متعجب مي كنند! مدت هاســت آنها بــا رفتار ها و حرف هاي 
ساده انگارانه شان، اميد را به يأس تبديل كرده اند و رؤياهايمان 
را بــازي به بازي به باد مي دهند! كج خيالي از همه جايشــان 
مي بارد. چون هميشه خودشان را در تعطيلات مي پندارند، انديشيدن 

را نيز تعطيل كرده اند!
بخواهيم، چه نخواهيم، با اين رفتارها، با اين سر و كله زدن ها، با 2 ورود به چنين ديالوگ هايي، ورود به يك »اشــتباه« است! چه 
اين يكي به دو كردن ها، تمام غرورتان مثل هيبت  تان ورشكست مي شود! 
سوگ مندانه بايد گفت: اين سخنان ژاژ مدت هاست »احترام« را در فوتبال 

و ورزش مان بلعيده است! 
خواهد داشت؟ چرا در صحبت هايتان احتياط به خرج نمي دهيد 3 تا كي و تا كجا اين رفتارهاي نامعقول و حرف هاي نابخردانه ادامه 
و وارد دنياي خيالات مي شويد و سايه خيالبافي را بر سرتان مي گسترانيد؟ 
چرا از همه چيز در عالم مي دانيد ولي درباره يك چيز كوچي به نام »مغز« 
هيچ چيز نمي دانيد؟ چرا از حدود و ثغور شــغل تان خارج مي شويد؟ چرا 
حرف هاي  تان آميخته با شعف و خوشحالي نيست؟ چرا هميشه خارج از 
محدوده احترام هستيد؟ چرا هيچ قوت قلبي، هيچ روزنه اميدي، هيچ درك 
مترقي از حرف هاي  تان در ما ايجاد نمي شود؟ چرا هميشه حرف هاي تان، 

سرعت دادن به فرآيند بحران است؟
چرا هميشه به سمت فروپاشي حركت مي كنيد؟ چرا هيچ گاه درست 

سخن گفتن را تمرين نمي كنيد؟

سرعت دادن به فرآيند بحران
نتيجه حرف هاي بيهوده
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معماي سيدجلال و وريا
 کاپيتـــان هاي

 استقلال و پرسپوليس
ماندني مي شوند؟

سيدجلال حسيني به عنوان پرافتخار ترين 
بازيكــن تاريــخ ليــگ برتر در آســتانه 
بازنشســتگي قرار دارد و بايد ديد در پايان 
فصل چه تصميمي براي آينده ورزشي خود 
مي گيرد؟ ســيدجلال انصافاً نقش بسيار 
مهمي در قهرماني هاي پياپي پرسپوليس 
داشته و حتي منتقدانش نمي توانند كتمان 
كنند كه كمتر فوتباليســتي تا اين حد در 
خدمت تيم اســت و با تمــام وجود بازي 
مي كند. همين امسال و در 40 سالگي هم 
سيدجلال عملكرد قابل قبولي داشته و هر 
وقت به ميدان رفته اگر بهتر از بقيه مدافعان 
پرسپوليس نبوده، ضعيف تر هم ظاهر نشده 
است. طبعاً اگر قرار به خداحافظي هم باشد 
يحيي و باشــگاه پرسپوليس بايد بهترين 
تقديــر را از او به عمل بياورند تا به نوعي از 
زحمات اين بازيكن تقدير شده باشد. البته 

به طور طبيعي از حالا مشخص نيست كه 
پايان فصل چــه اتفاقاتي مي افتد اما به هر 
حال احتمال خداحافظي سيدجلال را بايد 
در نظر گرفت به خصوص اگر قرار باشــد 
مدافعاني چون كنعاني زادگان و شــجاع 

خليل  زاده به پرسپوليس برگردند. 
اگر كاپيتان پرسپوليس در 40 سالگي 
هنوز بازي مي كند اما كاپيتان استقلال در 34 
سالگي نيمكت نشين شده و مجيدي كمتر به 
او بازي مي دهد. طبعاً هر مربي اي به شرايط 
آمادگــي بازيكنانش نگاه مي كند و تصميم 
مي گيرد و در اين مــورد هم ايرادي متوجه 
مجيدي نيست اما قرارداد وريا غفوري هم در 
پايان فصــل تمام مي شــود و بايد ديد چه 
تصميمــي در مورد او گرفته خواهد شــد؟ 
خيلي ها مي گويند وريا مي تواند حداقل يك 
فصل ديگر بازي كند اما مسئله اينجاست كه 

بعــد از حضور صالح حرداني بــه وريا بازي 
نمي رسد و تازه كوين يامگا هم تقريباً در همان 
پست وريا بازي مي كند. طبعاً اگر او آمادگي 
فصول گذشــته را داشــت، هيچ بازيكني 
نمي توانســت در استقلال نيمكت نشينش 
كند اما به هر حال سن كاپيتان استقلال بالا 
رفته و اين اندازه نيمكت نشــيني براي شان 

خودش هم خوب نيست. 

اينكه در پايان فصل چه تصميمي براي 
كاپيتان هاي پرسپوليس و استقلال گرفته 
شود، خيلي مهم است. آنها خدمات زيادي 
انجــام داده اند اما در مجموع فصل چندان 
خوبي را سپري نمي كنند و اين نگراني وجود 
دارد كه فصل آينــده همين قدر هم بازي 
نكنند. شــايد آنها كم كم به جرگه مربيان 
بپيوندند و شــايد هم تصميــم بگيرند در 

ســالهاي پايانــي بــه 
تيم هايي ديگــر بروند اما 

هرچه هست ماندن يا نماندن 
سيدجلال و وريا در پرسپوليس 

و استقلال اهميت زيادي دارد به 
خصوص سيد جلال كه بهرحال در 

تمام ســال هاي گذشته ستون اصلي 
خط دفاعي پرسپوليس بوده است. 

محرم نويدكيا سرمربي تيم فوتبال سپاهان در نشست خبري پيش از ديدار 
با پاختاكور ازبكســتان در مرحله گروهي ليگ قهرمانان آسيا گفت : چند 
بازي تيم پاختاكور را ديديم. تجربه چندســاله من در بازي هاي آسيايي، 
يادآوري مي كند كه بازي اول در چنين تورنمنت هايي شايد مهم ترين بازي 
باشد. مي دانيم بازي سختي داريم. پاختاكور در ازبكستان هميشه مدعي 
قهرماني اســت و قهرماني هاي زيادي دارد.  وي افزود: اين تيم بازيكنان و 
كادر فني خيلي خوبي دارد كه توانسته اند چنين تيم خوبي را براي مسابقات 
آماده كنند. براي ما بازي خيلي مهم است. تمام تلاش مان را مي كنيم كه 
بتوانيم بازي خوبي ارائه بدهيم و نتيجه خوبي بگيريم. حريف ما بازيكنان 
تأثير گذاري دارد. فوتبال قدرتي انجام مي دهد و از نظر تاكتيكي فوق  العاده 
قوي است.  نويدكيا تصريح كرد: اين مسئله كار را براي تيم مقابلش سخت 
مي كند ولي خوشبختانه تمرينات خيلي خوبي داشتيم. شرايط مان خيلي 
خوب است. در چند هفته گذشته بازي هاي خيلي خوبي در ليگ كشورمان 
انجام داديم. خيلي اميدواريم با يك بازي خوب نتيجه خوبي كسب كنيم. 
سرمربي سپاهان در ادامه گفت: طي 12 سال گذشته، من 10-9 سال 
براي اين تيم در آسيا بازي كردم. به عنوان بازيكن تجربه خيلي بزرگي دارم 
اما به عنوان سرمربي بار دوم است كه مسئوليت تيم را بر عهده دارم. بار اول 
تجربه خيلي خوبي برايم بود. مطمئنم با كمك همكارانم و بچه هاي تيم 
تلاش مي كنيم شرايط بهتري نسبت به بار قبل داشته باشيم. براي سپاهان 
باعث افتخار است كه توانسته در سال هاي گذشته اين تعداد بازي را انجام 
بدهد.  نويدكيا در پايان گفت: شايد از لحاظ سخت افزاري نسبت به تيم هاي 
عربي يا آســياي شرقي يا كشورهايي مثل ازبكســتان كه خيلي خوب 
ســرمايه گذاري كردند، مقداري عقب تر باشيم ولي از نظر نوع فوتبالي و 
كيفيت بازيكنانمان خيلي خوب رو به جلو مي رويم. اگر باقي مشكلات مان 
از نظر سخت افزاري را هم حل كنيم قطعاً تبديل به باشگاهي مي شويم كه 
ساختار بهتري خواهيم داشت. مي توانيم بازيكنان بزرگ تري به فوتبال 

حتي اروپا انتقال بدهيم كه از اعتبار فوتبال كشور دفاع كنند. 

جواد نكونام سرمربي تيم فوتبال 
فولاد در نشســت خبري پيش از 
بازي بــا الغرافه، در ليگ قهرمانان 
اسيا گفت : با تيم خوب و باكيفيت 
الغرافه كه بازيكنــان خوبي دارد، 
بازي داريــم. مي دانيم اگر غفلت 
كنيم شرايط براي ما سخت خواهد 
شد. حريف با بازيكنان باكيفيتي 
كه دارد مي تواند بازي را عوض كند 

و شرايط را براي ما سخت كند. 
او ادامه داد: بايد با تمركز و با 
كيفيت بازي كنيم. حريف مربي 
خوب و شناخته شده اي دارد كه 
از محبوبيــت بســيار بالايــي 
برخوردار اســت. مي دانيم بازي 
سختي خواهيم داشت و كيفيت 
بازيكنان و مربي الغرافه، كار ما را 

سخت مي كند. 
نكونام بيان كرد: سال گذشته 
هم اين جا بوديم و تلاش ما اين بود 
كه به مرحله گروهي برســيم اما 

بازي هاي ســختي كه در مرحله 
گروهــي داشــتيم كار را براي ما 
ســخت كرد. امســال هم دوباره 
توانستيم در آسيا باشيم و تجربه 
گذشته را داريم و از سال گذشته نيز 
درس گرفته ايــم و آماده ايم كه از 
اشتباهات قبل درس بگيريم و به 
موفقيت برســيم. امســال، سال 
متفاوتي خواهد بود و مي جنگيم تا 

موفق شويم. 
نكونام عنوان كرد: سال گذشته 
در آســيا باتوجه به اينكه بازيكن 
كافي نداشتيم، نتوانستيم از نفرات 
زيــادي اســتفاده كنيــم و بــه 
بازيكنان مــان اســتراحت دهيم. 
ضمن اينكه سال گذشته يك تيم 
جــوان بوديــم كــه خيلــي از 
بازيكنان مان اولين بــار بود كه در 
آســيا بــازي مي كردنــد اما حالا 
باتجربه تر هستيم و در اين تورنمنت 

تجربه خيلي به ما كمك مي كند. 

شرايط اســتقلال در بازي مقابل پيكان از وقتي رافائل سيلوا كارت قرمز 
گرفت كاملًا عوض شد. تيمي كه آمده بود با استفاده از توقف پرسپوليس 
مقابل هوادار اختلاف امتيازاتش را افزايش بدهد، ناگهان در وضعيتي قرار 
گرفت كه بايد گل نخوردن و حفظ ركورد شكســت ناپذيري را در اولويت 
خود قــرار مي داد. نيمــه اول به هر طريقي كه بود تمام شــد ولي همه 

مي دانستند اتفاقات فراواني قرار است در وقت دوم مسابقه رخ بدهد. 
 حرف هاي بین دو نیمه 

اســتقلالي ها راهي رختكن شدند و كادر فني استراتژي جديد تيم را با توجه به 
اينكه يك بازيكن كمتر داخل ميدان داشتند براي نفرات تشريح كردند. همچنين 
روزبه چشمي هم به جاي رودي ژستد وارد ميدان شد تا ساختار دفاعي استقلال 
عوض شــود ولي پيش از اينكه نفرات براي آغاز نيمه دوم وارد زمين شوند، خود 

بازيكنان هم با يكديگر گفت وگوي كوتاهي انجام دادند و اتمام حجت كردند. 
باختن جلوي این همه هوادار؟ 

شاگردان فرهاد مجيدي پيش از ترك رختكن دور يكديگر جمع شدند و با 
اشاره به حضور هواداران در ورزشگاه آزادي مي گفتند: مردم با وجود اين همه 
مشكل و بيماري كرونا براي ديدن مسابقه ما و تشويق استقلال به ورزشگاه 
آزادي آمده اند به همين خاطر خيلي بد اســت اگر جلوي اين همه هوادار 
مســابقه را واگذار كنيم. بايد با تمام وجود وارد زمين شــويم و تحت هيچ 
شــرايطي بازنده از آن خارج نشويم. نيمه دوم بازي بسيار پرافت و خيز بود 
ولي در نهايت با تساوي بدون گل خاتمه پيدا كرد تا استقلالي ها به وعده اي 

كه داخل رختكن به خودشان داده بودند، عمل كنند و بازنده نشوند.

 از ابتداي اسفندماه محمدحسين مرادمند و سياوش يزداني سرباز شدند و 
بعد از گذراندن حواشــي متعدد توانستند به عضويت تيم فوتبال ملوان در 
آخرين ساعات نقل و انتقالات زمستاني در بيايند اما از زمان پيوستن به ملوان، 
هيچ گاه مرادمند و يزداني در فهرست اين تيم ليگ يكي حضور پيدا نكرده اند. 
مرادمند و يزداني هر دو به دنبال پيگيري مسائل مربوط به معافيت سربازي 
خود بودند تا بتوانند دوران خدمت خود را به سرعت به پايان ببرند و از سوي 
ديگر، مشكلات اداري و قراردادي باعث شد تا آنها در فهرست ملوان حضور 
نيابند.  در روزهاي گذشــته شايعاتي مبني بر صدور معافيت براي حسين 
مرادمند شــنيده شده و فرهاد مجيدي سرمربي استقلال نيز در كنفرانس 
خبري پيش و پس از ديدار با پيكان اين شايعات را تأييد كرد اما هنوز گويا 
اين معافيت نهايي نشده است. بر اساس آخرين تصميم قرار است حسين 
مرادمند و ســياوش يزداني مجدداً از امروز در تمرينات ملوان شركت و كار 
خود را زيرنظر مازيار زارع دنبال كنند. از طرف ديگر آنها بايد منتظر گذراندن 

مراحل اداري براي صدور معافيت خود باشند. 

سيدحسين حسيني بهترين بازيكن استقلال در بازي با پيكان بود كه حداقل 
جلوي سه گل حريف را گرفت و دروازه استقلال را نجات داد. حسيني امسال 
نسبت به فصل گذشته خيلي خوب كار كرده و توانسته به تيم ملي هم دعوت 
شود. با اين حال فرهاد مجيدي كه قبلًا در جام حذفي و در بازي با نود اروميه 
و پيكان از وجود رضايي اســتفاده كرده بود، قصد دارد مقابل نساجي هم بار 
ديگر به اين دروازه بان جوان ميدان بدهد.  جالب اينكه رضايي در دو بازي قبلي 
جام حذفي خوب كار كرده و رضايت مجيدي و كارشناسان را جلب كرده بود. 
به همين دليل احتمال اينكه مقابل نساجي هم بازي كند، خيلي زياد است و 
او را بايد دوشــنبه شــب درون دروازه آبي پوشان ببينيم. فرهاد مجيدي در 
نيم فصل اول كه هنوز رشيد مظاهري در استقلال بود، در مصاحبه اي گفته 

بود ما سه دروازه بان خوب داريم كه هر كدام آماده تر باشند بازي مي كنند. 

وحيــد قليچ ســنگربان اســبق 
سرخپوشان كه در صفحه شخصي 
اينستاگرامش اين روزها حسابي 
خبرساز شده است پس از شكايت 
يكــي از پيشكســوتان باشــگاه 
پرسپوليس در پليس فتا حاضر شد 
تا نســبت به برخي فعاليت هاي 

غيرمتعارف خود پاسخگو باشد. 
اين پيشكســوت پرحاشيه 
قرمزها كه بارها با صحبت هاي تند 
و كنايه هاي خود به تيم رقيب سعي 
در به چالش كشيدن آنها را داشته 
و يك بار صفحه او در اينســتاگرام 
توسط برخي هواداران تيم رقيب 
مسدود شد، حال در آخرين موضع 
خــود عليــه محمــد محمدي 
دروازه بــان ســابق اين باشــگاه 
صحبت هاي توهين آميزي را بيان 
كرد تا محمدي عليه او در مراجع 
قضايي طرح شــكايت كند. البته 
محمد محمدي بارها و بارها توسط 
قليچ مورد اتهامات تندي واقع شد 

اما سعي كرد واكنشي نداشته باشد 
امــا وقتــي قليچ به بيــان كردن 
اتهاماتش ادامه داد و به قول معروف 
خط قرمزهــا را رد كرد، محمدي 

مجبور به شكايت شد. 
قليچ بارهــا در صحبت هاي 
خود عليــه محمدي اعلام كرد در 
صورتــي كه درويش در باشــگاه 
پرســپوليس به او پست معاونت 
بدهد، او نيز هوادار باشگاه استقلال 

شده و از آبي ها حمايت مي كند!
البتــه چندين و چند بازيكن 
اسبق استقلال و پرسپوليس هم از 
وحيد قليچ شكايت كرده بودند كه 
در نهايت با شكايت محمدي، قليچ 
به پليس فتــا رفت و پس از اينكه 
تعهد داد كه از محمدي عذرخواهي 
كند، با رضايــت محمد محمدي 
مواجه شــد. البته قرار اســت اين 
عذرخواهي و دلجويي از زبان خود 
قليچ منتشر شود تا پرونده شكايت 

بسته شود. 

 يزداني و مرادمند
 امروز با ملوان تمرين مي کنند

رضايي دروازه بان استقلال در جام حذفي 

 ازبك ها فوتبال قدرتي 
و تاکتيکي دارند

نويدکيا: هميشه مقابل پاختاکور بازي سختي داشتيم

استراماچوني بسيار محبوب است 
احضار قليچ به پليس فتا نكونام: از اشتباهات پارسال درس گرفتيم 

در صورتي كــه يحيي گل محمدي از 
ســوي كميته انضباطي محروم شود، 
بازي پرسپوليس و آلومينيوم اراك در 
جام حذفي را از دست خواهد داد. 
محروميت هاي انضباطي شامل 
همه تورنمنت ها مي شــود و 

بايد ديد اولاً يحيي چند جلسه محروم 
مي شود و بعد از آن پرسپوليس تا كي 
در جام حذفي مي ماند؟ اگر پرسپوليس 
تا فينال برود و به فرض يحيي سه جلسه 
محروم شود، هر ســه بازي را از دست 
مي دهــد ولي در ليــگ برتر مي تواند 

تيمش را همراهي كند چراكه تا پايان 
مــاه رمضان فقــط جام حذفي برگزار 

مي شود و خبري از ليگ برتر نيست. 
ميــزان محروميــت يحيي هنوز 
مشخص نيســت اما به هر حال اگر او 
محروم شود، فعلًا بازي هاي حذفي را از 

دست مي دهد و بستگي به اين دارد كه 
پرســپوليس چنــد بــازي ديگر در 

جام حذفي انجام بدهد. 
پرسپوليس در هفته بيست وپنجم 
رقابت هاي ليگ برتر به مصاف پيكاني 
خواهد رفت كه استقلال را متوقف كرد. 

 گل محمدي
 از جام حذفي 

محروم مي شود

 نبايدجلوی هواداران
شرمنده شويم 

بازيكنان استقلال بين دو نيمه در رختكن چه گفتند 
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